



APPLICATION FOR ASSOCIATESHIP (ASCPS) / FELLOWSHIP (FSCPS) DISTINCTION 投考硕学会士 / 博学会士名衔申请书

To: The Distinctions Award Committee Chairman
Singapore Colour Photographic Society
致: 新加坡彩色摄影学会名衔委员会主席

I wish to apply for the Society's Associateship (ASCPS) / Fellowship (FSCPS) distinction and declare that in connection with my application, I shall abide by the rules and regulations governing such application.
本人谨此申请贵会硕学会士 / 博学会士名衔并愿遵守新加坡彩色摄影学会《名衔考试 / 申请规章》。

Name: 姓名:		Chinese Name: (If applicable) 中文姓名 (若有):	
Mailing Address: 通讯地址:			
Tel: 电话:	Mobile: 手机:	Email: 电邮:	
Application for: Associateship / Fellowship * 申请应考: 硕学会士 / 博学会士*	Membership: SCPS / PSM / PSP / PSK * 会员资格: 新加坡彩色摄影学会 / 马来西亚影艺协会 / 檳城影艺协会 / 高雄市摄影学会*		Other Qualifications: 其他资格: ARPS / FRPS *
DETAILS OF EVIDENCE SUBMITTED 呈交应考作品详情			
Photo Prints / Digital Images * 相片 / 数码相片 *		No. of Prints / Images * 相片 / 数码相片 * 数目	
A copy of the textual explanation? 作品辅助说明文 ?		<input type="checkbox"/> Yes _____ Pages <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> 有 _____ 页 <input type="checkbox"/> 无	
Hanging Plan? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No 排列次序? <input type="checkbox"/> 有 <input type="checkbox"/> 无		Attach Photocopy of Other Qualification Certificates? 附上其他申请资格证明影印副本? <input type="checkbox"/> Yes 有 <input type="checkbox"/> No 无	
Application Fees: 申请手续费:	ASCPS 硕学会士: <input type="checkbox"/> Overseas 海外(US\$30) <input type="checkbox"/> Singapore / Malaysia 新加坡 / 马来西亚 (S\$30)	FSCPS 博学会士: <input type="checkbox"/> Overseas 海外(US\$50) <input type="checkbox"/> Singapore / Malaysia 新加坡 / 马来西亚 (S\$50)	
Photo Return Postage: 退件回邮:	ASCPS 硕学会士: <input type="checkbox"/> Overseas 海外(US\$30) <input type="checkbox"/> Singapore/Malaysia 新加坡 / 马来西亚 (S\$30)	FSCPS 博学会士: <input type="checkbox"/> Overseas 海外(US\$50) <input type="checkbox"/> Singapore / Malaysia 新加坡 / 马来西亚 (S\$50)	<input type="checkbox"/> Self Collection 自行提取

*Delete if not applicable 删去不适用者

Signature of Applicant:
申请人签名: _____Date:
日期: _____

(FOR OFFICIAL USE)

Version: July 2017

Submission checked by:		Date:	
Amount Received:		Receipt No.:	
Final Results	Scores:	<input type="checkbox"/> Accepted <input type="checkbox"/> Rejected	
Date Notified Results:	Date Photo Prints Returned:	Date Photo Print CD Received:	



Application No. _____

**APPLICATION FOR EXHIBITOR (ESCPS) /
HONORARY EXHIBITOR (Hon. ESCPS) DISTINCTION**
展览会士 / 荣誉展览会士名衔申请书

To: The Distinctions Award Committee Chairman
Singapore Colour Photographic Society
致: 新加坡彩色摄影学会名衔委员会主席

I wish to apply for the Society's Exhibitor (ESCPS) / Honorary Exhibitor (Hon. ESCPS) distinction and declare that in connection with my application, I shall abide by the rules and regulations governing such application.
本人谨此申请贵会展览会士 / 荣誉展览会士名衔并愿遵守新加坡彩色摄影学会《名衔考试 / 申请规章》。

Name: 姓名:		Chinese Name: (If applicable) 中文姓名 (若有):	
Mailing Address: 通讯地址:			
Tel: 电话:	Mobile: 手机:	Email: 电邮:	
Application: ESCPS / Hon. ESCPS * 申请: 展览会士 / 荣誉展览会士*	Membership: SCPS / PSM / PSP / PSK * 会员资格: 新加坡彩色摄影学会 / 马来西亚影艺协会 / 檳城影艺协会 / 高雄市摄影学会*	Other Qualifications / 其他资格: (Please submit photocopy of Cert / 请附上影印副本以资证明) AFIAP / EFIAP / PSA 3 Star / PSA 5 Star *	
List of Acceptance 作品入选资料			
S/No.	Year 年份	Section 组别	Title of Accepted Work 入选作品命题
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			
Application Fees: <input type="checkbox"/> Overseas (US\$50) <input type="checkbox"/> Singapore / Malaysia (S\$50) 申请手续费: <input type="checkbox"/> 海外 (US\$50 元) <input type="checkbox"/> 新加坡 / 马来西亚 (S\$50 元)			

* Delete if not applicable 删去不适用者

Signature of Applicant:
申请人签名: _____Date:
日期: _____

(FOR OFFICIAL USE)

Version: January 2017

Submission checked by:		Date:	
Amount Received:		Receipt No.:	
Final Results:	<input type="checkbox"/> Accepted <input type="checkbox"/> Rejected	Date Notified Results:	

91, Lorong J, Telok Kurau Studios Room 108, Singapore 425985

☎ 64404857 ☎ 64404857 ✉ <mailto:membership@singaporecolour.org> 🌐 www.singaporecolour.org



新加坡彩色摄影学会 名衔考试 / 申请规章

(2017年1月版。硕学 / 博学会士名衔资格鉴定考试会在每年的6月及12月进行)

** 本规章以英文为准, 中文版本只作为参考 **

宗旨

本会为鼓励对摄影艺术有兴趣之各界人士, 提高对摄影学术、技艺之研究及修养, 用以证明他已进修到某一水平, 特设士名衔考试以资鉴定。

名衔种类

- 1) 硕学会士 (ASCPS):
 - a. 凡对摄影艺术有兴趣之本地及海外各界人士皆可申请。申请者须提交富有卓越技巧之摄影作品应考。
 - b. 所有已获取英国皇家摄影学会硕学会士 (ARPS) 及以上资格的人士, 也可以申请直接授予本会硕学会士 (ASCPS) 名衔。
- 2) 博学会士 (FSCPS):

只供本会成功考获硕学会士之会员, 或拥有英国皇家摄影学会硕学会士 (ARPS) 及以上资格, 并已成功获取本会颁发硕学会士 (ASCPS) 名衔之人士申请。申请者须提交高度摄影技巧及个人独有风格之摄影作品应考。
- 3) 荣誉会士 (Hon.SCPS) / 荣誉博学会士 (Hon.FSCPS):

只颁给对会务有特殊贡献或对摄影艺术有优越表现之会员或非会员。必须由最少两位理事提名经名衔委员会推荐, 并经理事会通过, 即可获颁予此名衔。
- 4) 展览会士 (ESCPS)

此项名衔将颁发给符合以下条件的申请者:

 - a. 凡曾在本会主办沙龙摄影展同一组别中共有九幅或以上的作品获得入选的参加者; 或
 - b. 拥有国际摄影联盟硕学会士 (AFIAP) 或美国摄影学会三星文凭 (PSA 3 Stars) 及以上的摄影人士。
- 5) 荣誉展览会士 (Hon.ESCPS):

此项名衔将颁发给符合以下条件的申请者:

 - a. 凡曾在本会主办沙龙摄影展同一组别中共有十五幅或以上的作品获得入选的参加者; 或
 - b. 凡参加者之前已经获得展览会士 ESCPS 名衔, 只需在同组别中共有十二幅或以上的作品获得入选的参加者; 或
 - c. 拥有国际摄影联盟展览会士 (EFIAP) 或美国摄影学会五星级文凭 (PSA 5 Stars) 及以上的摄影人士。

投考规则与资格

- 1) 任何符合以上列明条件的申请者皆可申请投考。除了硕学与博学会士名衔考试在每年6及12月进行, 其他申请都可以在任何时期投考。
- 2) 所有申请者在成功考获硕学会士 (ASCPS), 博学会士 (FSCPS), 展览会士 (ESCPS) 或荣誉展览会士 (Hon.ESCPS) 名衔后, 在一个月內必须办理手续成为永久会员, 并缴清永久会员费 (新加坡 / 马来西亚 S\$400, 海外 US\$350) 便可在其姓名后冠上其名衔, 否则其名衔资格将自动被取消。

作品规格

名衔	组别	规格
硕学会士 (ASCPS)	照片组	<ol style="list-style-type: none"> 1. 12 张照片。 2. 最小尺寸 8 寸 x 12 寸 (204 毫米 x 305 毫米)。 3. 最大尺寸 16 寸 x 20 寸 (407 毫米 x 508 毫米)。 4. 照片必需用卡纸装裱。由于展示空间有限, 照片联同卡纸的最大尺寸, 不要超过 19 寸 x 23 寸 (483 毫米 x 585 毫米)。 5. 在照片背后注明作者姓名资料及作品题名。 6. 必需呈交作品排列次序图。 7. 一篇作品辅助说明文 (虽不强制但能帮助审议员了解作者创作表现主题思想)
	数码组	<ol style="list-style-type: none"> 1. 15 张图像和 1 张作品排列次序图。 2. 数码图像必须采用 RGB 中的 sRGB 色彩模式。 3. 图像宽度不能小于 3000 像素, 高度不能小于 2000 像素。 4. 每张图像文件不能小于 3 百万像素及必需以 JPEG 格式储存。 5. 图像文件必需以作者的英文姓名略写 (大写) 及名衔组别和双位数字命名, 如: TANAK-ASCPS-01。 (注意: 影像将以图像文件的命名次序放映审议。) 6. 所有图像必须调正角度以便观看。 7. 所有图像加上一个附上您的姓名地址的文件必须一起烧到一张不可退回的 CD-ROM 光碟呈交。您也可加上一个非强制性的作品辅助说明文件档案。 8. 在呈交的 CD-ROM 光碟及外套上, 请清楚注明 "Evidence for application of ASCPS" 及您的姓名地址。

名衔	组别	规格
博学会士 (FSCPS)	照片组	<ol style="list-style-type: none"> 1. 18 张照片。 2. 最小尺寸 8 寸 x 12 寸 (204 毫米 x 305 毫米)。 3. 最大尺寸 16 寸 x 20 寸 (407 毫米 x 508 毫米)。 4. 照片必需用卡纸装裱。由于展示空间有限, 照片联同卡纸的最大尺寸, 不要超过 19 寸 x 23 寸 (483 毫米 x 585 毫米)。 5. 在照片背后注明作者姓名资料及作品题名。 6. 必需呈交作品排列次序图。 7. 一篇作品辅助说明文 (虽不强制但能帮助审议员了解作者创作表现主题思想)
	数码组	<ol style="list-style-type: none"> 1. 20 张图像和 1 张作品排列次序图。 2. 数码图像必须采用 RGB 中的 sRGB 色彩模式。 3. 图像宽度不能小于 3000 像素, 高度不能小于 2000 像素。 4. 每张图像文件不能小于 3 百万像素及必需以 JPEG 格式储存。 5. 图像文件必需以作者的英文姓名略写 (大写) 及名衔组别和双位数字命名, 如: TANAK-FSCPS-01。 (注意: 影像将以图像文件的命名次序放映审议。) 6. 所有图像必须调正角度以便观看。 7. 所有图像加上一个附上您的姓名地址的文件必须一起烧到一张不可退回的 CD-ROM 光碟呈交。您也可加上一个非强制性的作品辅助说明文件档案。 8. 在呈交的 CD-ROM 光碟及外套上, 请清楚注明 "Evidence for application of FSCPS" 及您的姓名地址。

申请手续费

- 1) 所有名衔应考申请必需使用规定表格及缴付有关的申请手续费, 联同应考作品寄交本会名衔应考委员会主席收。

2) 手续费

申请者地域	硕学会士 (ASCPS)	博学会士 (FSCPS)	展览会士 / 荣誉展览会士 (ESCPS / Hon.ESCPS)
新加坡	S\$30.00	S\$50.00	S\$50.00
马来西亚			
海外	US\$30.00	US\$50.00	US\$50.00

3) 照片退回邮资及处理费

新加坡 / 马来西亚		海外		自行提取
硕学会士 (ASCPS)	博学会士 (FSCPS)	硕学会士 (ASCPS)	博学会士 (FSCPS)	
S\$30.00	S\$50.00	US\$30.00	US\$50.00	免费

附则

- 1) 凡没缴交申请手续费或呈交作品不符合申请名衔组别规格者将不受理。
- 2) 经审议而不及格者, 其所缴交之手续费不予以退还。
- 3) 在审议前, 申请者不得将其作品与任何一位审议委员商讨研究或过目。
- 4) 申请者提交作品及文件后, 不得再行更换。
- 5) 申请者所提交之作品及文件, 本会有权作出展览或刊印使用, 而无需另付任何费用。
- 6) 照片组申请者在接获通知成功考获名衔后, 须于两星期內呈交一套应试照片之数码 CDROM 光碟, 以便本会作为记录之用, 否则本会将不会发出有关正式证书。
- 7) 本会对交来的作品当加适当保护。尚有意遗失或损坏, 本会一概不负责任。
- 8) 考获本会名衔者可在其姓名后加上以下其名衔如下:
 - a. 硕学会士 - ASCPS
 - b. 博学会士 - FSCPS
 - c. 荣誉会士 / 荣誉博学会士 - Hon.SCPS / Hon.FSCPS
 - d. 展览会士 / 荣誉展览会士 - ESCPS / Hon.ESCPS
- 9) 名衔委员会的决定将是最后决定, 一切投诉将不受理。
- 10) 本规章如有未尽善之处, 得由理事会随时修改之。



SCPS Distinctions Awards Rules & Conditions

(Version: January 2017. Review of ASCPS/FSCPS application is twice per year in June and December)

OBJECTIVE

The SCPS Distinctions Awards are open to all photographic enthusiasts and professions to apply. The objective of the Distinctions Awards is to examine, certify their standards and the application techniques of Photography.

TYPES OF DISTINCTIONS

- (a) Associateship (ASCPS)
- It is open to any photographic enthusiast who possesses a high degree of proficiency in photography to apply, or
 - Any person who has already obtained the Associateship Royal Photographic Society (ARPS) qualification could also apply for the ASCPS distinction award directly.
- (b) Fellowship (FSCPS)
- It is open only to members who are already Associates of SCPS and denotes distinguished ability in a particular field, or
 - Any person with ARPS qualification and successfully obtained ASCPS qualification could also submit their application.
- (c) The Honorary Awards (Hon. SCPS / Hon. FSCPS).
This distinction (not open for application by members) is occasionally conferred by the Society to members or any other person who has made a very distinguished contribution to photography or to the work of the Society.
- The conferring of Hon. Award will be review by the Distinctions Award management council and approved by the committee of SCPS. The nomination of the Hon. Awards must be proposed by a minimum of 2 Management Committee members.
- (d) Exhibitor (ESCPS)
This award is open for the following qualified applicants:
- Successful participants who have a total of NINE (9) entries accepted in the same section (either in PID-C, PID-M, ND or PTD section) from any International Salon Exhibition organised by SCPS. In other words, acceptances need to be in the same section to qualify for the award. Example: if a participant has 9 acceptances in Nature (ND) section, he or she is qualify for the ESCPS title award; or
 - Those who have obtained AFIAP or PSA 3 Stars qualification and above.
- (e) Honorary Exhibitor (Hon. ESCPS)
This award is open for the following qualified applicants:
- Successful participants who have a total of FIFTEEN (15) entries accepted in the same section (either in PID-C, PID-M, ND or PTD section) from any International Salon Exhibition organised by SCPS. In other words, acceptances need to be in the same section to qualify for the award; or
 - Successful participants who have ESCPS title, will need another Twelve (12) entries accepted in the similar section to qualify for the award. Example: a participant has ESCPS title awarded previously from a 9-acceptance in Nature (ND) section, and now achieved 12 acceptances from Photo Travel (PTD) section, he or she is qualify for the Hon.ESCPS title award; or
 - Those who have obtained EFIAP or PSA 5 Stars qualification and above.

ELIGIBILITY

- (a) Anyone with the minimum qualifications as stated above is entitled to apply for the Distinctions Awards. Other than ASCPS/FSCPS application which is processed twice yearly in the months of June and December, all other applications can be processed anytime of the year.
- (b) All applicants who have successfully conferred Associateship (ASCPS), Fellowship (FSCPS), Exhibitor (ESCPS) or Honorary Exhibitor (Hon.ESCPS) must apply for life membership within a month with payment of the life membership fees (Singapore / Malaysia: S\$400.00, Overseas US\$350.00). Otherwise, the Award will be withdrawn.

SPECIFICATIONS OF EVIDENCE SUBMISSIONS

Distinctions Awards	Sections	Specifications
Associateship (ASCPS)	Photo Prints	<ol style="list-style-type: none"> Total 12 photo prints are required. Minimum Size 8" x 12" (204mm x 305mm). Maximum Size 16" x 20" (407mm x 508mm). Each print must be mounted on mat board, due to display constraint print including mount should preferably be not more than 19" x 23" (483mm x 585mm). The name and particulars of the applicant and the title of the photo must be labeled in English at the back of the photo prints submitted. A hanging plan showing the layout and display sequence is required. An explanatory note in English on the theme of his/her submissions is not mandatory but would be an advantage.
	Digital Images	<ol style="list-style-type: none"> Total 15 images are required. An additional image of a hanging plan showing the layout and display sequence is required. The image file must be in RGB mode and in sRGB colour space. The minimum image size must be 3000 pixels wide and 2000 pixels high with one dimension (width or height). The file size must be 3 mega pixels and above in JPEG format. The files should be named in English and numbered (in 2 digits form) with the author's initial (in block letters) in front of the file name followed by the distinction category. For example, TANAK-ASCPS-01. (Important: Images will be viewed in the sequence following the image numbers submitted for judging.) All images must be rotated as intended to be viewed. All images must be burnt into a non-returnable CD-ROM together with a text file containing your name and address. You may

Distinctions Awards	Sections	Specifications
		<p>also include an explanatory note in English of the themes of your submission in the CD, though it is not mandatory.</p> <ol style="list-style-type: none"> The submitted CD should be clearly labeled "Evidence for application of ASCPS" with your name and address on the CD and sleeve.
Fellowship (FSCPS)	Photo Prints	<ol style="list-style-type: none"> Total 18 photo prints are required. Minimum Size 8" x 12" (204mm x 305mm). Maximum Size 16" x 20" (407mm x 508mm). Each print must be mounted on mat board, due to display constraint print including mount should preferably be not more than 19" x 23" (483mm x 585mm). The name and particulars of the applicant and the title of the photo must be labeled in English at the back of the photo prints submitted. A hanging plan showing the layout and display sequence is required. An explanatory note in English on the theme of his/her submissions is not mandatory but would be an advantage.
	Digital Images	<ol style="list-style-type: none"> Total 20 images are required. An additional image of a hanging plan showing the layout and display sequence is required. The image file must be in RGB mode and in sRGB colour space. The minimum image size must be 3000 pixels wide and 2000 pixels high with one dimension (width or height). The file size must be 3 mega pixels and above. The files should be named in English and numbered (in 2 digits form) with the author's initial (in block letters) in front of the file name followed by the distinction category. For example, TANAK-FSCPS-01. (Important: Images will be viewed in the sequence following the image numbers submitted for judging.) All images must be rotated as intended to be viewed. All images must be burnt into a non-returnable CD-ROM together with a text file containing your name and address. You may also include an explanatory note of the themes of your submission in the CD, though it is not mandatory. The submitted CD should be clearly labeled "Evidence for application of FSCPS" with your name and address on the CD and sleeve.

APPLICATIONS AND FEES

- All applications should be submitted in the Society's prescribed form with the appropriate fees to the distinction chairman.
- Fees:

Applicants	ASCPS	FSCPS	ESCPS / Hon. ESCPS
Singapore Malaysia	S\$30.00	S\$50.00	S\$50.00
Overseas	US\$30.00	US\$50.00	US\$50.00

- Photo Prints Return Postage Handling Fees:

All Photo Prints applications, in addition to the prescribed fees, should remit extra postage as stated below for the return of their work. The Society will not be responsible to return their work if the prescribed Return Postage fee is not paid.

Singapore / Malaysia		Overseas		Self Collection
ASCPS	FSCPS	ASCPS	FSCPS	
S\$30.00	S\$50.00	US\$ 30.00	US\$50.00	Free

MISCELLANEOUS

- Applications submitted without the prescribed fees or not conform to the evidence specifications of the category applied will not be judged.
- Application fees will not be refunded should application be unsuccessful. No evidence of application be returned unless sufficient return postage is accompanied.
- No evidence under application should be shown to or discussed with any member of the Panel of Judges before the finalization of assessment of such evidence.
- No alteration or exchange of documents and/or evidence shall be allowed after submission been received by the Society.
- The Society reserves the right to exhibit, publish any evidence submitted for distinction application and no fee shall be payable if the evidence is so used.
- Successful Photo Prints applicant must within 14 days upon being informed of the result of the assessment, submit a CD-ROM containing the digital images of the set to the Society for records purposes before Certificate of Distinction can be issued.
- While possible care will be taken in handling all the application materials, the Society and its Committee Members will not assume any responsibility for their loss or damage.
- Members who are awarded the Society's distinctions shall be entitled to use the following abbreviations after their names as long as they remain Members of the Society:
 - The Associateship - ASCPS
 - The Fellowship - FSCPS
 - The Honorary Awards - Hon. SCPS / Hon. FSCPS
 - The Exhibitor / Honorary Exhibitor - ESCPS / Hon. ESCPS
- The rules and regulations governing the awards will be subjected to change without prior notice.
- The decision of the Award Management Council and the Committee Members of SCPS is final and no correspondence will be entertained.